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Küçük ilçelerde futbol takımları gerçekten bulundukları merkezlere ciddi maddi yük getiriyor.Fat
sa Belediyespor ‘da bunlardan birisi.
Yıllık harcaması 3-4 milyon civarında.
Geçmiş dönemlerde bu rakamın 4-5 milyon liralara çıktığından söz ediliyor. 
Büyük para.
Bu harcamadan kimler nemalanıyor?
Sanırım bir futbol takımını oluşturan kadro.
Kaç kişidir bu kadro?
25’i bulmuyor. 
Birde yönetim.
Bu 3-4 milyon lirayı 25 kişilik kadro ve varsayalım ki 25 kişilik yönetim kurulu harcıyor. 
Muazzam büyük bir rakam. 
Oysa bu rakamı 3’de birlere çekebilmek mümkün veya gerekli.
Nasıl mı?
Dışarıdan transferlerle değil, kendi içine dönerek.
Yani yüzümüzü yerele dönerek.
Bizim mahallenin gençlerine dönerek. 
Amatör mahalle takımlarımızdaki yetenekleri belirleyerek.
Komşu ilçelerdeki amatör takımlarımızdaki cevherleri tespit ederek. 
Bu yetenekleri barındıracak, konaklatacak bir sosyal tesis yok mu?
Tabii ki var.
O halde neden milyon liralarımızı olmayacak duaya amin diyerek boşa harcıyoruz. Her sezon
3-4 milyon liralarımız heba oluyor.
Çok şükür ki Fatsa Belediyespor’umuzun bir sosyal tesisi var. Sporcularımızın barınma ve
konaklama, başlarını sokacakları bir yuvaları var. 
Bu sosyal tesisin yapımında emeği olanları tebrik etmek gerekir. O günkü yöneticileri taktir
etmek gerekir. 
Fatsa Belediyespor tesisleri İsmail Sarıçiçek’in başkanlığı döneminde yapılmıştır. 
Yanlış hatırlamıyorsam yıl 2005. Bende Sayın Sarıçiçek’in yönetiminde yer alan bireyler
içindeydim. Süreci çok iyi bilenlerdenim. Tesisin arsasını satın almış ve yapımını da hayırsever
Fatsalılardan temin etmiştik. Bunun öncülüğünü de İsmail Sarıçiçek yapmıştır. 
Son günlerde bu tesise “İsmail Sarıçiçek Tesisleri” ismi verilmesi tartışılmaktadır. Fatsa
Belediyespor yönetimi bu yönde bir karar almış ve Sayın Sarıçiçek’e bunu tebliğ etmiştir. Ancak
İsmail Sarıçiçek nazik bir tavırla alınan kararı kibarca kabul etmemiştir. 
Bu gün bu tesis olmasa Fatsa’nın üçüncü ligdeki, 3-4 milyon harcanarak ayakta durmaya
çalışan takımı iddia ediyorum olmayacaktı. Çünkü yapılan bu sosyal tesis takımın barınma ve
konaklama ihtiyacını karşılıyor. Bu da çok önemli bir ihtiyacı karşılamış oluyor. Yine bu tesis
olmasa sporcular için kalıcı bir yer olmayacaktı. Harcama daha çok olacaktı.
Ancak Sayın Sarıçiçek çeşitli gerekçelerle isim verme isteklerini lisanı dille geri çevirmiştir. 
Futboldan bahsetmişken Fatsa Stadyumunun isminin de değiştirilmesi için belediyemiz yeni bir
karar almıştır. 
Stadyumun ismi “Erdoğan Arıca Stadı” olarak değişecektir. 
Erdoğan Arıca ismi Türk futbol tarihine adını altın harflerle yazdıran bir hemşerimizdir. Milli
takımımızda oynamış yıldız futbolcularımızdan birisidir. 
Fatsa Belediye Başkanı Etem Kibar stadyumun isim değişikliğinin altına imza atmıştır.
Geçmiş belediye yönetimine de bu değişiklikle ilgili birçok kez istekte bulunulmuş ve o günkü
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belediye yöneticileri bu isteği kabul etmemişlerdir. Nedenini de “ilçeye bir faydası olmadığına”
dayandırmışlardır. Bilinmesini istedim. 
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